
 

GRIMSTAD KOMMUNE 
Kultur- og oppvekstsektoren 

FAU JAPPA Skole 

Referat FAU-møte nr. 2 H2021 
Møtedato: 17.11.2021 Møteleder: Heidi Thygesen Fiskaa 

Møtetid: 19.00  Referent: Elin Bie Egge 

Møtested: Personalrommet Jappa Skole Neste møte: 14.12.2021 kl. 18.00  

Til stede: Magnus Kristiansen (1. trinn), Solveig Kjølberg (2.trinn), Elin Bie Egge (3.trinn), Tormod Frog (4.trinn), Cathrine 
Flatebø (5.trinn), Torunn Kveim (6.trinn), Heidi Thygesen Fiskaa (vara 6.trinn) og Christina Berntsen Bjerke 
(7.trinn),vara Silje Johnsen (7.trinn). Rektor May-Elin S Lien.  

Forfall:  

Kopi til: May-Elin.  

 

Saksnr. Dato 
meldt: 

Meldt av: Beskrivelse av sak Referat med eventuelt vedtak og ansv. person 

1.1 Løpende  1. Gjennomgang av 
siste referat og saker 
til oppfølging. 

 
 
 
 

 

 Det nye FAU styret, med kun Leder og kasserer 
skal registreres i Brønnøysundregisteret. Tormod 
jobber med saken, og finner vedtekter. 
 

 Status 17.mai 2022. 6. trinn har begynt arbeidet 
med dette. Det ble også her drøftet om Jappa 6 
trinn skal samarbeide tettere med Jerv og evt. 
GUS. Skal man se på ett bytte, at Jerv har lekene 
og Jappa står for kake og mat salg osv.  
6.trinn tar kontakt med Jerv, og har en dialog der.  
 

 Tilgang til gamle dokumenter på Itslearning, 
Tormod sjekker dette. Her ligger det også 
dokumenter som 6 trinn bruker i forhold til 17.mai  
Lekene.  

1.2 Løpende  2. Orientering fra 
Rektor- 
Økonomi/budsjett.  

 
 
 
 

 SMU / SU hadde ett møte 17.11. elever fra 
elevrådet var også til stede og politiker Inger 
Margrethe Harberg. Saker som ble snakket om 
var, Status på skolen om lesing og 
grunnleggende ferdigheter. Fokus på 
leseopplæring. 
 

 Planleggingsdagen for lærerne 3 januar skal 
handle mye om planlegging av lesekurs. Legge til 
rette for de som strever med lesing/ dysleksi. 

 

 Jappa har hatt kutt over flere år, spesielt dette 
året for velkomstklassen. Lærernormen er 
beholdt. Men vanskelig å ha vikarer da dette 
koster. Det er viktig med tidlig innsats, men 
økonomien tilsier at dette ikke er mulig. 
 

 Rektor gikk grundig gjennom punkt som SU vil ta 
med i Høringsuttalelse vedrørende budsjett 2022. 
 

 Det er høyt sykefravær p.t. 
 

 Elevrådet har noen flotte representanter og kom 
med mange flotte forslag/ønsker som burde 
komme skolen til gode. Som for eksempel: En 
frittstående vegg for «anti over», kanonballbane, 



nye fotballnett og kunne gruse opp fotball banen.  
 
Takk for mange gode innspill.  
 
Elevrådslederne ble bedt om å lage en søknad til 
FAU om støtte til det de prioriterer.  
  

1.3 Løpende Møteleder Saker til 
orientering/behandling   
 
 
 

 Saken om dysleksivennligskole skal May-Elin 
bringe videre, dette skal også løftes opp på 
planleggingsdagen 3 januar. 
  

 KFU, kom med en orientering, gruppen jobber 
med budsjett prosessene, kaller inn politikere, ser 
på alle kuttene over tid. Hva prioriterer vi?  

 
 
 

1.4   Saker til oppfølging:  
 

Trafikksikkerhet og 
utbygging på jorder 
ved skolen. 
Parkering for 
foresatte 
 
 

 
 
 
                         
 
 
 
 
 
 
 
                SFO 

 

 FAU er fortsatt bekymret for trafikksikkerheten og 

ønsker å følge opp samt delta i denne saken.  

 Magnus Kristiansen og Christina B. Berntsen 

følger opp på vegne av FAU.  

 Vi skal ha en god dialog med kommunen og Lars 

Ole Hansen, vei og utbygging ved skolen. Trygg 

skole vei.  

 FAU mener det nåværende forslag til 

trafikkløsning i forbindelse med utbygging på 

jordet er uforsvarlig og ønsker at det vurderes på 

nytt med nye alternativ. 

 SFO og bekymring for frafall på 3. og 4.trinn 

 

 SFO – ordningen har nå fått ett oppsving og 

barna synes det er kjempe gøy, drivere av SFO 

kommer med kreative løsninger og nye ideer. 

Bare positivt.  

 

     

1.5   Eventuelt: 
 

 Spørsmålet rundt hva som skjer med 
julegudstjenesten, på grunn av den økende 
smitten vil det i år ikke bli gjennomført. 
 

 Det er kommet innspill fra 2.trinn - bytte ut sanden 
ved SFO – bygget. 

 

 At 1 til 3 klasse burde hatt sin egen 
sykkelparkering for eksempel ved søppelboden.  

 

 Forslag til hvordan nå ut til alle foreldrene på 
trinnene med hvem de kan kontakte for FAU-
innspill og klassesaker: VI spør lærerne på 
trinnene om å alltid ha navn, telefonnummer 
og e-postadresse til FAU representant/vara og 
klassekontakter på ukeplanen. Rett under der 
kontaktinformasjon til lærerne står. 

 
 

     

 


